
1. Tamamlanmış cümlelerin sonuna konur: 
 Gördüm. 
 Okullar açıldı. 
 Türkçe, dünyanın en zengin dillerindendir.  

 
2. Küçük harfle yapılan bazı kısaltmaların sonuna konur: 

 Prof., Doç., Dr., İst., vb., Cad., Sok., Alm., Fr., İng. 
 Bugün İng.den ödevimiz var. 

 
Uyarı: Tamamı büyük harfle yapılan kısaltmalarda ve ölçü bildiren sözcüklerin kısaltmalarında 
nokta kullanılmaz. 

 TBMM, TDK, m, cm, g, kg  
 
3. Sayılardan sonra sıra belirtmek için “-ncİ” ekinin yerine kullanılır: 

 Cumhuriyet’in 92. yılı,  
 Yılın 365. günü 
 II. Mehmet, XV. Yüzyıl 

 
4. Üçlü gruplara ayrılan sayılar arasına konur: 

 12.594.000 
 4.278 

 
5. Tarihlerde gün, ay ve yıl rakamlarının arasına konur. 

 14.05.1983, 
 19.12.1996, 
 29.X.1923 

 
Uyarı: Ay adları harfle yazılırsa nokta kullanılmaz: 

 29 Ekim 1923 
 

6. Saat bildiren sayılarda saat ile dakika arasına sadece nokta konur: 
 08.30,  14.40,   23.58, 
 Saat 13.00’te yapılacak toplantıya yetişmemiz lazım. 

 
7. Bir yazının maddelerini gösteren rakam ve harflerden sonra konur: 

 Sözcüklerde iki çeşit kök vardır: 
1. Fiil Kökü 2. İsim Kökü 
 

8. Bibliyografyada her künyenin sonuna konur: 
 Agâh Sırrı Levent, Türk Dilinde Gelişme ve Sadeleşme Evreleri, Ankara 1960. 



 
 
9. Matematikte çarpı işareti yerine konur: 

 4.5=20 
 

10. Web (genel ağ) adreslerinde kullanılır: 
 https://www.meb.gov.tr 

 

 


